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vocabulaire

Terminer
Commander
Le sommeil
Il fait froid
Il fait chaud

J‘ai froid
J‘ai chaud
J‘ai sommeil

Il y a du soleil
Il y a de la neige

depuis



Ženský rod přídavných jmen

- Pokračování k L 7

Některá přídavná jména mají jiné koncovky než jsme se dosud naučili.
----------------------

Mužská příd. jména končící na – on mají v ženském rodě zdvojené - n
bon - bonne

Mužská příd. jména končící na – eux mají v ženském rodě koncovku - euse
heureux - heureuse

15.6



A pak jsou tu zvláštní tvary.

Gentil - gentille

Beau / bel - belle
Nouveau / nouvel - nouvelle
Vieux / vieil - vieille



Zapomenutá 
košile

Zdokonalená 
francouzština

Dokončený 
dopis

Navštívené 
muzeum

Objednaný 
koňak

Náš strávený 
pobyt

Můj milovaný 
otec

Zdobená 
zahrada

Malovaný 
text

Ukázaná 
kravata

Ušetřená 
energie

Spojená 
města

Použitá 
květina

Přeložte tyto výrazy
15.6



S´il vous plaît

ou

Je vous en prieVýrazem s´il vous plaît
žádáme

Výrazem je vous en prie
odpovídáme na něčí žádost

Na merci odpovídáme pomocí
Je vous en prie

De rien



1. Est-ce que je peux regarder vos photos, …………………..…………..?

2. Bien sûr, …………………..…………..

3. Une boîte d´allumettes, …………………..……………

4. Est-ce que je peux montrer vos dessins à ma femme, …………………..…………..?

5. Bien sûr, …………………..…………..

6. La rue de la Paix, monsieur, …………………..…………..?
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Doplňte výrazy
S´il vous plaît   - je vous en prie


